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BORSA MECLİS BAŞKANI KAYA: “ENGELLİ 

OLMAK, ENGEL DEĞİL”  

 
 

Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, engelli vatandaşlarımızın geleceğe umutla bakan 

bireyler olması için toplumsal duyarlılığın arttırılması gerektiğini söyledi. Meclis Başkanı Murat 

Kaya, 3 Aralık Dünya Engelliler Günü dolayısıyla yaptığı açıklamada, “Mutluluk engel tanımaz. 

Engelli olmakta, engel değildir. Yeter ki biz engel olmayalım. Her sağlıklı insanın bir engelli 

adayı olduğunu ve engelli insanların yaşadıkları sorunların sadece kendilerinin değil ailelerinin, 

çevrenin, kısacası tüm insanların ortak sorunu olduğunu unutmamalıyız” dedi. 

“Toplumu oluşturan tüm bireyler eşit hak ve özgürlüklere sahiptir” diyen murat Kaya “Engelli 

hemşerilerimizin yaşama sevincini yitirmeden mutlu yaşam sürmeleri için çaba gösterilmesi, 

gerek birey olarak gerekse toplum olarak temel sorumluluğumuz. Bu duygu ve düşüncelerle 

engelli bireylerimize toplum olarak daha çok sahip çıktığımız günleri görmek dileğiyle engelli 

tüm bireylerimizin 3 Aralık Dünya Engelliler Günü’nü kutluyor, yaşam mutluluklarının arttığı 

engellerinin ortadan kalktığı sağlıklı günler diliyorum” ifadesine yer verdi. 

 

 

 



 

 

MUSTAFA TEKE: “ENGELLİ BİREYLERİMİZ, 

TOPLUMUN AYRILMAZ BİR PARÇASIDIR”   

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, toplumumuzun ayrılmaz bir 

parçası olan engelli bireylerin yaşam koşullarını iyileştirmek, sorunlarına kalıcı çözümler 

üretmek ve fırsat eşitliği sağlamak hepimizin ortak sorumluluğu olduğunu söyledi. 

Borsa Başkanı Teke, 3 Aralık 

Dünya Engelliler Günü 

dolayısıyla yaptığı 

açıklamasında, “Bizler öncelikle, 

engellerin sadece zihinlerde 

olduğunu hatırlatmak 

istiyorum. Toplumumuzun 

ayrılmaz bir parçası olan engelli 

kardeşlerimizin hayatlarını daha da 

kolaylaştırmak ve onları destekleyip hak ettikleri saygı ve sevgiyi sunmak da hepimizin 

sorumluluğudur. Tarsus Ticaret Borsası olarak her konuda engelli kardeşlerimizin hizmetinde 

olmaya, onları mutlu ve memnun etmeye, onları hayatın her sahasına dahil edip yaşamlarını 

kolaylaştırmaya büyük önem veriyor, yaşamlarının önündeki engelleri ortadan kaldırmaya 

özen gösteriyoruz. Ben bu vesileyle, engelli bireylerimizin sosyal, ekonomik, politik ve kültürel 

hayata her anlamda sorunsuzca katılımının sağlanmasını temenni ediyor, 3 Aralık Dünya 

Engelliler Günü’nü anlamlı kılan tüm bireylerimize saygılarımı sunuyorum. Birlikte daha güçlü, 

daha güzel bir geleceğe” ifadesini kullandı.  

MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA, “BÖLGEYE OLAN 

KATKIMIZI ÇOK İYİ DEĞERLENDİRMELİYİZ” 

 

 



 

 

  

Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı 

Murat Kaya, 2024 yılının sonuna 

doğru yaklaşırken, gündemdeki bazı 

konuların hız kesmeden önemini 

sürdürdüğünü, hem küresel hem de 

yerel gelişmelerin ülkemiz ekonomisi 

üzerinde zorlayıcı etkiler 

oluşturmaya devam etiğini söyledi. 

Meclis Başkanı Kaya, Kasım Ayı 

Meclis Toplantısı sonrasında yaptığı 

açıklamasında, “Tabir yerindeyse 

ekonomik anlamda da zorlu bir kış 

mevsimine giriyoruz. Küresel 

ekonomideki yavaşlama, Türkiye’nin 

dış ticaret ve finansman olanaklarını 

kısıtlamaya devam ederken iç 

piyasada enflasyon ihracatçı için de 

stabil döviz kuru maliyet baskılarını 

her geçen gün artırıyor ve 

enflasyonla mücadele ekonomi 

gündeminin merkezinde olmaya 

devam ediyor. Bunun yanı sıra 

hepimizin yakından takip ettiği üzere 

küresel ticaret savaşlarının ve 

jeopolitik gerilimlerin derinleşmesi, 

ihracat performansımıza yansıyor” 

dedi. 

TÜİK’in meyve ve sebze fiyatlarında 

artış olacağını da değerlendiren 

Borsa Meclis Başkanı Kaya “TUİK, 

2024 yılı ikinci tahmininde bir önceki 

yıla göre yaklaşık üretim 

miktarlarının tahıllar ve diğer bitkisel 

ürünlerde 75,3 milyon ton, 

sebzelerde 33,7 milyon ton, 

meyvelerde ise 28,4 milyon ton 

olarak gerçekleşeceği öngördü. 

Bizlerin bu noktada Tarsus’un katma 

değerine önem vermemiz gerekiyor” 

ifadesini kullandı. 

Tarsus’un üretime katkısını da 

açıklayan Kaya “Mersin İlinde meyve 

veren ağaçta greyfurt, limon, 

portakal, mandalina, şeftali, 

nektarin, erik ve nar ağaç toplamı 20 

milyon 500 bin adet olup, yüzde 40’ı 

olan 8 milyon adeti Tarsus’ta 

bulunmaktadır. Diğer bir deyişle 2 

milyon ton olan üretimin yüzde 40’ı 

yani 800 bin tonu Tarsus ta üretiliyor. 

Mersin İlinde meyve veren ağaçta; 

greyfurt, limon, portakal, mandalina 

ağaç toplamı 10 milyon adet olup, 

yüzde 38’i olan 3,8 milyon adeti 

Tarsus’ta bulunmaktadır. Diğer bir 

deyişle 1,6 milyon ton olan üretimin 

yüzde 41’i yani 650 bin tonu Tarsus ta 

üretilmektedir. Mersin İlinde meyve 

veren ağaçta; nar ağaç toplamı 1,9 

milyon adet olup, yüzde 72’si olan 

1,36 milyon adeti Tarsus’ta 

bulunuyor. 

Diğer bir deyişle 105 bin ton olan 

üretimin yüzde 71’i yani 75 bin tonu 

Tarsus ta üretiliyor. 

Bu üretim miktarları ile bölgeye olan 

katkımızı çok iyi değerlendirmeliyiz” 

şeklinde sözlerini tamamladı. 



 

 

 

BAŞKAN TEKE: “TARIMSAL KREDİ LİMİTLERİ YIL 

İÇİNDE DE GÜNCELLENMELİDİR”  

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, tarımsal işletme ve yatırım 

kredisi limitlerinin en az iki katına çıkartılması, sektörün ihtiyaçlarına daha etkili bir şekilde 

yanıt verilmesine katkı sağlayacağını söyledi. 

Borsa Yönetim Kurulu, olağan haftalık toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

başkanlığında gerçekleştirdi. 

aşkan Teke, Yönetim Kurulu Başkan yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu 

Üyeleri Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve Ayhan Bayram’ın da katıldığı toplantıda, Kasım ayı 

Meclis Toplantısı’nda gündeme gelen konuları değerlendirirken, tarımsal kredi 

limitlerinin artırılması gerektiğine de vurgu yaptı. Tarıma dayalı sektörde mevcut piyasa 

koşulları çerçevesinde tarımsal kredi limitlerinin güncellenmesi ve arttırılmasını Borsa 

üyelerinin talep ettiğini belirten Teke “Diğer sektörlere yönelik kredi limitlerinde sık sık 

güncellemeler yapılırken tarımsal krediler için yıl sonları beklenmektedir. Tarım sektörünün 

ülkemizde 12 ay aralıksız çalıştığını bir gerçektir. Tarımın bu alanda geri kalması, tarımsal 

faaliyetlerin de sürdürülebilirliğini olumsuz yönde etkilemektedir. Tarımsal işletme ve yatırım 

kredisi limitlerinin en az iki katına çıkartılması, yıl içinde kredi limitlerinde sık sık güncellemeler 

yapılması sektörümüzün ihtiyaçlarına daha etkili bir şekilde yanıt verilmesine katkı 

sağlayacaktır” dedi. 

Zeytin ve zeytinyağı sektörünü değerlendiren Borsa Başkanı Teke, zeytin ve zeytinyağı 

sektörünün 2023-2024 sezonunu dökme zeytinyağına getirilen yasak ve kotaların etkisiyle 

yüzde 18 gelir kaybı ve 765 milyon dolarlık ihracat geliriyle tamamladığına dikkat çekti. Geçen 

yıl zeytinyağı ihracatının miktar bazında yüzde 52 azaldığını, ortalama ihraç fiyatının 4,64 

dolardan 7,16 dolara yükselmesiyle gelirdeki düşüşün yüzde 29 olduğunun altını çizen Başkan 

B 



 

 

Teke “2024-2025 sezonu için Zeytin ve Zeytinyağı Rekoltesi Ulusal Resmi Tahmin Heyeti, ülke 

genelinde 3,6 milyon ton zeytin üretimi öngörüyor. Bunun 750 bin tonu sofralık, 2 milyon 850 

bin tonu yağlık olarak işlenecek ve toplamda 475 bin ton zeytinyağı üretileceği tahmin 

edilmektedir. Geçen sezonun stoklarıyla birlikte toplam zeytinyağı miktarının bu sezonda 600 

bin ton seviyesine ulaşması beklenmektedir” ifadesini kullandı. 

FİYAT DÜŞMEMELİ 

Borsa Başkanı Teke “İspanya ve İtalya’nın yüksek iç tüketim ve ihracat potansiyeli, Türkiye için 

pazardaki etkisini artırma fırsatı sunmaktadır. Borsa üyelerimiz, özellikle ihracat yapan ve 

yüksek hacimli ürün tedarik eden firmaların, maliyetleri göz önünde bulundurarak fiyat 

politikalarını özenle belirlemelerinin büyük önem taşıdığını ifade ediyorlar, haklılar da. 

Sektördeki büyümenin sürdürülebilir olması için kamu, zeytin ve zeytinyağını stratejik ürün 

olarak ele almalı ve ürün bazında destekleri artırmalıdır. Aksi takdirde, sektörde elde edilen 

mevcut ivmenin kaybedilmesi riski bulunmaktadır” şeklinde sözlerini tamamladı. 

 

BORSA ÜYESİ AHMET AYDIN'A ZİYARET

 
Borsa üyelerine gerçekleştirilen ziyaretler kapsamında Borsa üyelerine gerçekleştirilen 

ziyaretler kapsamında Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve Yönetim Kurulu Üyesi 

İlhan Titiz Genel Sekreter Hasan Şanlı ve Genel Sekreter yardımcısı Ezgi Fındık Güngör eski 

Ankara Yolunda toprak mahsulleri alım satımı yapan Ahmet AYDIN’ı ziyaretlerinde, hububat 

sektörü , yem sektörü, ticareti ve genel ekonomi hakkında istişarede bulundular. 

Ahmet Aydın, ziyarette duyduğu memnuniyeti ifade ederek, bölgenin coğrafik yapısı nedeniyle 

işlenebilir tarım alanlarının küçük olduğunu ama bölge halkının tek geçim kaynağının da 

tarımsal üretim olduğunu belirtti. 

Borsa Başkanı Mustafa Teke, Borsanın son yıllarda kentin ekonomisine ve ticaretine sağladığı 

katkıların tamamı üyelerinin sayesinde olduğunu belirterek ” Aslında ticaretin görünmeyen 



 

 

kahramanları sizlersiniz.Bir yandan tarımla uğraşırken diğer yandan ticaretini yapıyor hemde 

vergi konusunda yükümlülüklerinizi yerine getiriyorsunuz. Bu arada vergisel yükümlülükler 

konusunda, bölge ve ülke ekonomisine sunduğunuz katkı ile ödüllendirdiniz. Biz de sizinle 

gurur duyduk” dedi.. 

Ahmet Aydın, sektörde yeni ancak sektöre ait ekim, hasat, depolama, nakliye işlerinde uzun 

yıllardır emek verdiğini belirterek “Üretimde yaşanacak dalgalanmalar, risk ve belirsizlikler, 

iklimden, bitkisel hastalıklardan etkilenmeler gibi faktörlerin sektörü yakından ilgilendiriyor. 

Bu bölge Ovayla bir değil. Su sorunumuz, coğrafi sorunumuz var. Borsa’nın bu konuda takip 

ettiği konuları , açıklamaları takdir ediyoruz. Borsamız, olağan tüm güncel gelişmeleri iletişimin 

her türlü kanalını kullanarak bizlere ulaştırıyor, bu noktada Borsamız, Üyelerine hizmette sınır 

tanımıyor. “ dedi. 

 

BORSA ÜYESİ MEHMET GÜRSOY'A ZİYARET

 
Borsa üyelerine gerçekleştirilen ziyaretler kapsamında Borsa üyelerine gerçekleştirilen 

ziyaretler kapsamında Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ve Yönetim Kurulu Üyesi 

İlhan Titiz Genel Sekreter Hasan Şanlı ve Genel Sekreter yardımcısı Ezgi Fındık Güngör eski 

Ankara Yolunda toprak mahsulleri alım satımı yapan Mehmet GÜRSOY’u ziyaretlerinde, 

hububat sektörü , yem sektörü, ticareti ve genel ekonomi hakkında istişarede bulundular. 



 

 

Mehmet Gürsoy, ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ederek, Borsanın olağan tüm güncel 

gelişmeleri iletişimin her türlü kanalını kullanarak üyelere ulaştırmada başarılı olduklarını 

belirtti. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, "Mümkün olduğu kadarıyla üyelerimizi en üst 

seviyede ziyaret etmeye devam edeceğiz. Amacımız üyelerimizin sorunlarını dinlemek ve 

sorunlarına çözümler üretebilmektir” diyerek Borsanın üyeleri ile hedeflerine ulaştığını belirtti. 

Borsa Disiplin Kurulu üyesi de olan Gürsoy” Bizim buralar dağlık alan, ovada olduğu gibi geniş 

üretim alanlarımız yok ama bir karış toprağı dahi boş bırakamayız. Bölgede tarla tarımından 

bahçe tarımına doğru bir kaymada var ama henüz tarla üretimimiz bu değişimden etkilenmedi. 

Yağışlı bir seneydi ama bizim buralarda su sorunumuz var. Yağmur bizim olmazsa olmazımız. 

Yağmurla birlikte bu yıl inşallah buğdayımız ve arpamızın rekoltesi yüzümüzü güldürecek. 

Üreticimiz zor şartlarda ekimlerini yaptı ve yapmaya devam ediyor.”dedi. 

 

BORSA ÜYESİ BOLTAÇ ZEYTİNYAĞ 

FİRMASINA ZİYARET

 

Borsa üyelerine gerçekleştirilen ziyaretler kapsamında Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke ve Yönetim Kurulu Üyesi İlhan Titiz, Genel Sekreter Hasan Şanlı ve Genel Sekreter 

yardımcısı Ezgi Fındık Güngör, Borsa üyelerine gerçekleştirilen ziyaretler kapsamında Boltaç 

Zeytinyağı firması sahibi Sadık BOLTAÇ ve kızı Deniz DEMİREL'i ziyaretlerinde, zeytin ve 

zeytinyağı sektörü, ticareti ve genel ekonomi hakkında istişarede bulundular. 

Sadık BOLTAÇ ve kızı Deniz DEMİREL, ziyaretten duyduğu memnuniyeti ifade ettiler. 



 

 

Coğrafi işaretli ürünlerin pazarda daha yüksek katma değeri olduğunu belirten Sadık Boltaç, 

zeytinyağı konusunda üretici ve tüketicilerin bilinçlenmesinin kaliteyi artıracağını söyledi. 

Tüketicilerin tağşişli ürünler konusunda dikkatli olmaları gerektiğini söyleyen Deniz Demirel, 

menşei belli olmayan bir zeytinyağı aldığınızda bunda yüzde yüz zeytin olmayabilir, diğer 

yağlarla karıştırılmaya çok müsait bir ürün olduğu için tüketicilerin bilinçlenmesi sektörün 

gelişmesi için çok önemli” şeklinde konuştu. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, " Zeytinliklerimize ve özellikle coğrafi işaretleri 

Tarsus Sarıulak Zeytinimize sahip çıkmak bizim önceliğimiz olmalıdır. Tarsus Sarıulak Zeytini 

konusun da Sadık Bey’in yıllardır çalışmaları bizler için kılavuz, bir öğreti olmuştur. “ dedi. 

Ziyarette, fabrika içine yeni yapılan ve bölgede tek olan soğuk sıkım ünitesini tanıtan Deniz 

Demirel, sistemin nasıl çalıştığı hakkında bilgiler verdi. 

 

BORSA BAŞKANI TEKE’DEN, Ç.YAYLA KAYMAKAMI 

VELİ AVCI’YA ‘HAYIRLI OLSUN’ ZİYARETİ 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, geçtiğimiz aylarda göreve başlayan 

Çamlıyayla Kaymakamı Veli Avcı’ya ‘hayırlı olsun’ ziyaretinde bulundu. 

Borsa Başkanı Teke, Borsa Genel Sekreteri Hasan Şanlı ile birlikte ilk ziyaretini Kaymakam Veli 

Avcı’ya gerçekleştirdi.  

 

Çamlıyayla Kaymakamı Avcı’ya yeni görev yerinde başarı dileklerinde bulunan Başkan 

Teke,Tarsus Ticaret Borsası’nın faaliyetleri hakkında bilgi verdi. 



 

 

Tarsus’un ‘İL olmayı hak eden’ ilçelerin başında geldiğini belirten Teke “Yaklaşık 500 bine 

yaklaşan nüfusu, Çukurova Uluslararası Havalimanı, Sahil Bandı Projesi, Tarsus Organize Sanayi 

Bölgesi ve diğer yatırımlarla Tarsus İL olmayı bekliyor. Tarsus’un İL olmayı halinde Çamlıyayla 

ilçemiz de bu kentin bir parçası olacak. Bizler Ticaret Borsası olarak, Tarsus ve Çamlıyayla’mızı 

bir bütün olarak görüyoruz” dedi. 

Mustafa Teke ziyaret sırasında, Tarsus Ticaret Borsası tarafından Coğrafi İşareti alınan Tarsus 

Sarıulak Zeytin ve Zeytinyağı ile ilgili de bilgi de Kaymakam Avcı’ya bilgi verdi. 

Kaymakam Avcı ise ziyaretten duyduğu memnuniyeti dile getirerek, kurumlar arası işbirliğine 

önem verdiklerini, her iki bölgemiz için hazırlanacak ortak projeler doğrultusunda ellerinden 

gelen ne varsa yapmaya hazır olduklarını söyledi. 

Çamlıyayla’ya yeni atanmasına rağmen merkez ve kırsalda yaptığı ziyaretle ilçeyi yakından 

tanımaya çalıştığını belirten Kaymakam Avcı, yakın bir zaman da Tarsus Ticaret Borsası’na iade-

i ziyarette bulunacağını sözlerine ekledi. 

 

BORSA BAŞKANI TEKE’DEN, Ç.YAYLA BELEDİYE 

BAŞKANI SOFU’YA ZİYARET

 
Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Mustafa Teke, daha sonra ise Çamlıyayla Belediye Başkanı 

Mehmet Fatih Sofu’ya ‘hayırlı olsun’ ziyaretlerinde bulundu. 

Başkan Teke ziyarette, Tarsus’un tarımsal üretimi, tarımsal ticareti ve Borsa’nın faaliyetleri 

hakkında değerlendirmelerde bulundu. 

Borsa tarafından yapılan ve yapılması planlanan çalışmalar hakkında da bilgi aktaran Başkan 

Teke “Tarsus’ta yer alan üyelerimiz ve ilçemizin sorunlarının çözümü noktasında elimizden 

geleni yapmanın gayreti içerisindeyiz. Bunun yanı sıra tüm kamu kurum ve kuruluşları ile el ele 



 

 

çalışmaya da özen gösteren bir kurumuz. Şunun altını da çizerek belirtmek isterim ki, ben doğa 

harikası bu ilçede doğmuşum. Çamlıyayla’nın benim için ayrı bir yeri var” dedi. 

Çamlıyayla Belediye Başkanı Mehmet Fatih Sofu da, ziyaretlerinden dolayı Borsa Başkanı 

Mustafa Teke ve Borsa Genel Sekreteri Hasan Şanlı’ya teşekkür ederek, geçen 8 aylık zaman 

içerisinde yapılan ve bundan sonra yapılması planlanan projeler hakkında bilgi verdi. 

Başkan Sofu, kurumlar arası işbirliğinin önemine de vurgu yapıldığı ziyaret sonrası, 13 Aralık 

tarihinde açılışı yapılacak olan Çamlıyayla Belediyesi Aşevi’ni misafirlerine gezdirdi. 

Tarsus Ticaret Borsası'ndan Taziye Mesajı 
Tarsus Ticaret Borsası , Isparta'da gerçekleşen trajik kazada şehit olan askerler için taziye 

mesajı yayımladı. Eğitim uçuşu sırasında bir askeri 

helikopterin düşmesi sonucu hayatını kaybeden askerler 

anısına başsağlığı mesajı ileten Borsa, şehitlerimize 

Allah'tan rahmet, kederli ailelerine ve tüm milletimize 

sabır ve başsağlığı diledi. Bu acı olay, ülke genelinde 

derin üzüntüye neden olurken, Tarsus Ticaret Borsası da 

bu üzüntüyü paylaşarak, milletimizin acısını hafifletmeye 

yönelik desteklerini vurguladı. 

 

KASTAMONU BORSA HEYETİ’NDEN, TARSUS 

TİCARET BORSASI’NA ZİYARET 

                  
Kastamonu Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar İzbeli, Meclis Başkanı Tarık 

Altınkulaç ve beraberindeki heyet, Tarsus Ticaret Borsası’nı ziyaret etti. 



 

 

Tarsus Borsa Başkanı Teke, Borsa 

Başkan Yardımcısı Kemal Süheyl 

Batmaz ve Yönetim Kurulu Üyeleri 

Yücel Gürbüz ve İlhan Titiz’in de 

bulunduğu ziyaret sırasında, 

Tarsus’un tarımsal üretimi, tarımsal 

ticareti ve Ticaret Borsası çalışmaları 

hakkında misafirlerine bilgi verdi. 

Tarsus Ticaret Borsası’nın, kentin en 

önemli kanaat önderlerinden birisi 

olduğunu belirten Borsa Başkanı 

Mustafa Teke, “Bizler Borsa Meclisi 

ve yönetimi olarak, üyelerimizin ve 

ilçenin sorunlarının çözümü 

noktasında elimizden geleni 

yapmanın gayreti içerisindeyiz. Her 

zaman ifade ettiğimiz üzere, ortak 

aklı çalıştırarak ve istişarede 

bulunarak Borsanın kıymetli üyeleri 

ve kentimize hizmet ediyoruz. Şunun 

altını da çizerek belirtmek isterim ki, 

Tarsus’ta son 10 yıl içerisinde birçok 

başarı hikâyelerine imza atan 

Borsamız, ortak aklı çalıştırarak ve 

istişarelerde bulunarak kentteki 

kamu kurum ve kuruluşları ile de 

birlikte hareket etmektedir” ifadesini 

kullandı. 

Kastamonu Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Serdar İzbeli, 10 bin 

yıllık tarihe sahip Tarsus’u ziyaret 

etmekten dolayı mutlu olduklarını, 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı 

Mustafa Teke ve yönetimi ile bir 

araya gelmeden dolayı büyük bir 

mutluluk duyduğunu ifade etti. 

Kastamonu Ticaret Borsası Başkanı 

İzbeli ve beraberindeki heyet, daha 

sonra Tarsus Ticaret Borsası 

yerleşkesi içerisinde bulunan Lisanslı 

ve Soğuk Hava Depoları ile Buğday 

Pazarı’nı gezerek buralarla ilgili 

bilgiler aldı. 

MERSİN TARIM 

FUARI’NA ZİYARET 

Kastamonu Ticaret Borsası heyeti 

daha sonra Mersin'in eşsiz tarım 

ürünleri ve coğrafi işaretli ürünlerinin 

de sergilendiği Mersin Tarım Fuarı’nı 

ziyaret ettiler. 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı 

Mustafa Teke ve Yönetim Kurulu 

Üyesi Yücel Gürbüz’ün de katıldığı 

programda, Tarsus Belediyesi’nin 

açtığı standı ziyaret eden Kastamonu 

heyeti, daha sonra fuar alanındaki 

stantları gezme imkanı buldular. 

 



 

 

TARSUS MÜZESİ, KASTAMONU TİCARET 

BORSASI’NI AĞIRLADI

 
Tarsus Ticaret Borsası’nın davetli olarak şehrimize gelen Kastamonu Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Serdar İzbeli ve beraberindeki heyet, Tarsus Müzesi’ni ziyaret etti. 

Tarsus Ticaret Borsası Başkanı Mustafa Teke’nin de bulunduğu ziyarette, müzenin zengin 

koleksiyonunu inceleyen Kastamonu Borsa Heyeti, bölgemizin tarihine dair Tarsus Müze 

Müdürü Doğukan Bekir Alper’den bilgiler edindiler. 

Tarsus’un tarihi, arkeolojisi ve doğasıyla çok büyük bir potansiyeli barındırdığını belirten Müze 

Müdürü Alper, “70 yıllık tarihi ve mimari özellikleriyle bir kültür mirası olan ve 1954- 2013 

yılları arasında Tarsus Adliye Binası olarak hizmet veren bu bina 2020 yılında Tarsus Müzesi 

olarak açıldı. Bugün bu binanın içinde Prehistorik Dönem'den Helenistik Dönem’e, Tunç Evi 

Canlandırma Odası'ndan Ashab-ı Kehf Canlandırması'na, Roma ve Doğu Roma Karma 

Salonu'ndan İslami Dönem Anlatımı'na, Tarsus Mutfak Kültürü'nden, Yörük ve Giyim 

Kültürü'ne kadar uzanan, dönemsel özellikleri, yaşamları, tarihi ve kültürleri yansıtan bölümler 

ve canlandırmalar bulunuyor” ifadesini kullandı. 

Kastamonu Ticaret Borsası Başkanı Serdar İzbeli ise, Tarsus’un tarihi dokusuna hayran 

kaldıklarını, değerli bilgileri nedeniyle de Tarsus Müze Müdürü Doğukan Sekir Alper’e teşekkür 

etti. 



 

 

Heyet daha sonra, Tarsus St. Paul Kuyusu ve Bereket Peygamberi olarak bilinen Danyal 

Peygamberin kabrini de ziyaret ettiler. 

 

KASTAMONU TİCARET BORSASI HEYETİ, ÇAMLIYAYLA 
İLÇE BELEDİYE BAŞKANI MEHMET FATİH SOFU’YU 

ZİYARET ETTİ 
Tarsus Ticaret Borsası’nın davetlisi olarak kentte gelen Kastamonu Ticaret Borsası Yönetim 

Kurulu Başkanı Serdar İzbeli, Kastamonu Ticaret Borsası Meclis Başkanı Tarım Altıkulaç ve 

beraberindeki heyet, Çamlıyayla Belediye Başkanı Mehmet Fatih Sofu’yu ziyaret etti. 

Kastamonu Borsa Başkanı İzbeli, Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

ve Genel Sekreter Hasan Şanlı’nın da bulunduğu ziyarette, ilçenin sosyal, kültürel ve ekonomik 

durumunun yanı sıra eğitim, sağlık, ulaşım, tarım, hayvancılık, altyapı ve üst yapı durumları 

hakkında Başkan Sofu’dan bilgi aldı. 

  

Borsa Başkanı İzbeli, Çamlıyayla Belediye Başkanı Sofu’nun çalışmalarını sosyal medyadan da 

yakından takip ettiğini belirterek, ‘hayırlı olsun’ dileklerinde bulundu ve çalışmalarında 

başarılar diledi. 

Çamlıyayla Belediye Başkanı Mehmet Fatih Sofu ise, Kastamonu Ticaret Borsası heyetinin 

ziyaretinden dolayı teşekkür ederek, 31 Mart Mahalli İdareler Seçiminde Belediye Başkanı 



 

 

seçildiği günden bu yana hayata geçen e bundan sonraki süreçte hayata geçireceği projeler 

hakkında misafirlerine bilgiler aktardı. 

Çamlıyayla ilçesinin en büyük sorunun yol olduğunu belirten Başkan Sofu “Belediye olarak bu 

sorunu ortadan kaldırmak için kombi sathi kaplama aracı satıl aldık. Bunun yanı sıra atıl 

vaziyetle duran kilit parke tesisini yedine faaliyete geçirerek, bu parke kilit taşları özellikle kırsal 

mahallelerimizde bozuk olan yollarımızı döşüyoruz. Önümüzdeki günlerde açılışını 

gerçekleştireceğimiz aşevimiz ile de ihtiyaç sahiplerine sıcak yemek dağıtacağız. Ayrıca ilçemiz 

Zevzek Tepesi’nde yeri ve yabancı turistlerimiz için de çalışmalar yapıyoruz” dedi. 

Belediye Başkanı Sofu, ziyaret sonrasında Kastamonu Ticaret Borsası heyetine, 27 Aralık’ta 

açılışını yapmayı planladıkları Çamlıyayla Belediyesi Kulakoğlu Aşevi’nin gezdirdi. 

Kastamonu heyeti daha sonra Namrun Dağ Oteli ve Zevzek Tepesi’ne çıkarak Çamlıyayla 

ilçesinin tarihi ve doğasını izleme imkânı buldular. 

ESHAB-I KEHF’İ DE 

ZİYARET ETTİLER 

Kastamonu Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Serdar İzbeli ve beraberindeki heyet, 

Çamlıyayla ziyareti sonrasında ‘Yedi Uyurlar İnanışının’ Anadolu'daki en önemli merkezi Eshab-

ı Kehf Mağarası’nı da ziyaret ederek, dua ettiler. 

15-20 merdivenle inilen ve Kuran-ı Kerim'de Kehf Suresi'nde sözü edilen mağara da inceleme 

yapan Kastamonu heyeti, daha sonra ise Kubat Paşa Medresesi yanında bulunan Hz. Danyal 

Peygamber’in kabrini ziyaret ederek, yetkili hocadan bilgiler aldılar. 

 

Tarsus TB "TÜRKİYE, BÜYÜK BİR EKONOMİ"

 
Borsa Yönetim Kurulu, olağan haftalık toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke 

başkanlığında gerçekleştirdi. 



 

 

Başkan Teke, Yönetim Kurulu Başkan yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri 

Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve Ayhan Bayram ile Hesapları İnceleme Komisyon Başkanı Nail 

Uçak’ın da katıldığı toplantıda Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, Türkiye 

ekonomisinin 2024 yılının üçüncü çeyreği değerlendirildi. 

Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK) verilerine göre, Türkiye 

ekonomisinin 2024 yılının üçüncü çeyreğinde yıllık yüzde 2,1 oranında büyürken, bir önceki 

çeyreğe kıyasla yüzde 0,2 oranında daraldığını ve sanayi üretiminde de yüzde 2,2'lik bir 

küçülme yaşandığını belirterek; "Üretime, ticarete, ihracata ve istihdama devam etme 

azmimizi geriye düşürmememiz gerekiyor. Durmak yok, yola devam" dedi. 

Başkan Mustafa Teke, Türkiye İstatistik Kurumu'nun, 2024 yılının üçüncü çeyreğine ilişkin 

açıklamasında şunları söyledi: 

“TÜRKİYE, BÜYÜK BİR EKONOMİ.” 

" Enflasyonla mücadele süreci ve bu kapsamda uygulanan para politikası ve tedbirler 

ekonomide soğumaya sebep oldu. Türkiye ekonomisinin yükseliş süreci, yüksek enflasyon 

nedeniyle kesintiye uğradı. Ekonomik faaliyet düzeyinde ılımlı daralma aşamasına girdiğimizi 

düşünerek umutsuzluğa kapılmaya gerek yok. Küresel düzeyde de, gelişmiş ülkeler açısından 

da sıkıntılar yaşanıyor. 

Üretimi ve istihdamı destekleyecek tedbirlere ağırlık verilmeli, bazı sektörlere yönelik 

destekler hayata geçirilmelidir . Gerçeği olabildiğince net bir biçimde önümüze koyup, bu 

tabloyu yeniden ilerleme yönüne nasıl çevireceğimize bakmamız gerekir. 

Türkiye, büyük bir ekonomi. Bu yaşadıklarımızın geçici bir durum olması için, üretime, ticarete, 

ihracata ve istihdama devam etme azmimizi geriye düşürmememiz gerekiyor. Durmak yok yola 

devam." 

SÜT İNEKLERİ MECBUREN KESİLİYOR

 



 

 

Ulusal Süt Konseyi Yönetim Kurulu'nun 17 Aralık’ta duyurduğu, 1 Ocak itibarıyla çiğ sütte 

tavsiye fiyatının yüzde 17,1 artırılarak 14,65’den 17,15 liraya çıkarılması hayvancılar tarafından 

sevinçle değil tepkiyle karşılandı. Ocak’ta gelecek zam için süt üreticileri, “Yaptıkları ve 

yapacakları zamlar bizi kurtarmaz. Üreticinin isteği, yem, nakliyat, ilaç, veteriner, elektrik 

fiyatlarının düşürülmesi” dedi. 

SÜT İNEKLERİ MECBUREN KESİLİYOR 

arsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı ve Ziraat Mühendisi olan Mustafa Teke, 

17 yıldır hayvancılık yaptığını ve sağımhane işlettiğini ancak hayvancılıkta istikrarlı bir 

yol haritası olmaması sebebiyle mağdur olduğunu belirtti. 

Teke, “Ulusal Süt Konseyi neredeyse 1 yıldır çiğ süte zam yapmıyor ama yem fiyatlarına, 

veteriner hizmetlerine zam üstüne zam geliyor. Hayvanlarımı büyüttüm ve süt verecek hâle 

getirdim şimdi ise çalışanım veteriner çağırmak istediğinde ‘Hayır kesime gönder’ demek 

zorunda kalıyorum. Ben bunu kendi isteğimle yapmıyorum bizi getirdikleri durum bu” diye 

konuştu. 

Hayvancılık yapmanın 'akıllıca olmadığını' söyleyen Teke, “Zam gelmiş olabilir ama 

sanayicilerin bunu uygulamayacağından eminim. Şu an bile 15 liraya süt sattığım firma, kestiği 

faturaya 'Sütüm kalite kontrolüne uymadığı için 1 TL iskonto uyguluyoruz' notu attırıyor. Hem 

düşük fiyata süt satıyorum hem de kendi ürettiğim sütü kötülemiş oluyorum fakat sütümü 

satmak için bunu zorunlu olarak yapıyorum” diye ekledi. 

 

BAŞKAN BOLTAÇ, BORSA MECLİSİNE KONUK 

OLDU

 

T 



 

 

Tarsus Belediye Başkanı Ali Boltaç, Tarsus Ticaret Borsası Meclisinin 2024 yılı son meclis 

toplantısına konuk oldu. 

Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya’nın Başkanlığını yaptığı yılın son meclis toplantısında ana 

gündem maddesi TARSUS oldu 

Borsa Meclis gündem maddelerinin de görüşüldüğü yılın son meclis toplantısında Belediye 

Başkanı Boltaç, gündem deki konular hakkında meclis üyeleri ile istişarede bulundu. 

Yılın son meclis toplantısının açılışında konuşan Meclis Başkanı Murat Kaya, Tarsus’un Düşman 

İşgalinden kurtuluşunun 103. Yılı dönümünü kutlayarak şehitlerimize ve Tarsuslu 

vatanseverlere rahmet diledi. Meclis Başkanı Murat Kaya, istikralı bir ekonomi, iş dünyasının 

2025 yılına yönelik beklentileri ile ilgili de açıklamalarda bulundu. 

Borsa Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke ise, yılın son meclis toplantısında, yönetim olarak 

gerçekleştirdikleri faaliyetler hakkında bilgi verirken 2025 yılı hedefleri hakkında da meclisi 

bilgilendirdi. 

Tarsus Belediye Başkanı Ali Boltaç ise, iadeyi ziyaret kapsamında gerçekleştirdiği ziyarette 

birlik ve beraberlik mesaj verdi. 

Başkan Boltaç, özellikle üzerinde durduğu tarım, sanayi ve turizm konularında işbirliği, ortak 

proje çalışmalarına her zaman açık olduğunu ifade ettiği konuşmasında ” Bereketli 

topraklarımız, yeni havalimanı sayesinde dünyaya daha da açılacak, değerine değer katacak. 

Ulaşım ve iletişim ağlarımızın gelişmesiyle, bölgemizin stratejik önemi artacak. Bu proje, 

havacılık alanındaki en önemli alt yapı yatırımlarından biri olma özelliğini taşıyor. Aynı 

zamanda şehrimizdeki diğer büyük projeler de hızla ilerliyor. Organize sanayi bölgesi ve yeni 

otel inşası, Tarsus’u marka bir kent yapma yolunda önemli adımlar. Yatırımların artmasıyla 

birlikte yeni sektörler gelişecek ve istihdam imkânları genişleyecek. Tarsus, artık yepyeni bir 

kent kimliğine bürünüyor.” Dedi. 

Kentin geleceği sağlam ve sürdürülebilir adımlar atmak adına çalışmalar sürdürdüklerini 

belirten Başkan Boltaç ‘a ziyareti anısına Borsa Meclis Başkanı Murat Kaya ve Borsa Yönetim 

Kurulu Başkanı Mustafa Teke tarafından şilt takdimi yapıldı. 

 

YÖNETİM KURULU TOPLANTISINDA AKREDİTASYON İZLEME 

KURULUNA AİT TOPLANTI GÜNDEMLERİ DEĞERLENDİRİLDİ 

Tarsus Ticaret Borsası Yönetim Kurulu, haftalık toplantısını Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa 

Teke başkanlığında gerçekleştirdi. 

Başkan Teke, Yönetim Kurulu Başkan yardımcısı Kemal Süheyl Batmaz, Yönetim Kurulu Üyeleri 

Yücel Gürbüz, İlhan Titiz ve Ayhan Bayram’ın da katıldığı toplantıda, Akreditasyon İzleme 

Kuruluna ait toplantı gündemleri değerlendirildi.  



 

 

 

Borsa Başkanı Teke, gündem maddelerinin görüşüldüğü toplantı sonrası yaptığı açıklamasında, 

göreve geldikleri ilk günden bu yana Tarsus Ticaret Borsası için canla başla çalıştıklarını 

belirterek “Tabi bu çalışmalarımızı başta Meclisimiz ve kıymetli üyelerimizden aldığımız 

destekle gerçekleştiriyoruz. Bu süreç içerisinde ilkemiz, sorumluluk duygusuyla hareket etmek 

ve temsil ettiğimiz kitlenin menfaatlerini savunmaktır. Üye memnuniyetini de yönetim 

anlayışının merkezine yerleştirmiş bir kurum olarak onların desteği, fikirleri, yeri geldiğinde 

eleştirileri bizlere güç vererek hedeflerimize ulaşmamıza yardımcı oluyor. Şunun altını da 

çizerek belirtmek isterim ki, Yeni Yıl ile birlikte Borsa Meclisi ile birlikte daha aktif çalışmalara 

imza atacağız” ifadesini kullandı. 

Borsası Yönetim Kurulu’nun haftalık Yönetim Kurulu Toplantısı’na, Genel Sekreter Hasan Şanlı 

ile Genel Sekreter Yardımcısı Ezgi Fındık Güngör de katıldı. 

 



 

 

MECLİS BAŞKANI MURAT KAYA’DAN, TARSUS’UN 

KURTULUŞ GÜNÜ KUTLAMASI

 
Tarsus Ticaret Borsası Meclis Başkanı Murat Kaya, kurtuluş günlerinin tarihe ışık tutması ve 

geleceğimize yön vermesi açısından son derece önemli olduğunu söyledi. 

Meclis Başkanı Kaya, Tarsus’un Düşman İşgalinden Kurtuluşunun 103. yıldönümü dolayısı ile 

yaptığı açıklamasında “Bugün, Tarsus’un düşman işgalinden kurtuluşunun 103. yıldönümünü 

kutlamanın mutluluğu ve heyecanı içerisindeyiz. En değerli hazinemiz olan her karışı şehit kani 

ile sulanmış vatan toprakları, milletimizin canı pahasına verdiği mücadele ile kazanılmıştır. Bu 

millet, vatan sevgisi ve bağımsızlığından hiçbir taviz vermeden, tüm olumsuz şartlara rağmen 

ordusuyla tek vücut olmanın verdiği güçle eşine az rastlanır bir kahramanlık örneği 

sergilemiştir” dedi. 

Birlik ve beraberlik vurgusuna da değinen Kaya “Tarihimizden ders çıkararak geleceğimize 

emin adımlarla yürüyebilmek için bizlere düşen görev; kültürü ve zengin bir tarihi değerlere 

sahip Tarsus’un kalkınması ve gelişmesi için var gücümüzle çalışmaktır. Hepimizin ortak değeri, 

Tarsus ve ülkemiz olmalıdır. Sevgiyi ve hoşgörüyü yüreğinde yaşatan, ortak yaşama kültürünü 

oluşturmuş Tarsus’ta birlik ve beraberliğimizi muhafaza ettiğimiz sürece gelecek günlerimiz 

çok daha güzel olacaktır. Bu vesile ile tüm hemşerilerimizin düşman işgalinden kurtuluşunun 

103. yılını kutluyor, başta Gazi Mustafa Kemal Atatürk olmak üzere bu uğurda canlarını feda 

eden kahraman gazi ve şehitlerimizi saygı ve rahmetle anıyorum” ifadesini kullandı. 



 

 

 

TİCARET BORSASI BAŞKANI TEKE’DEN, TARSUS’UN 

KURTULUŞ GÜNÜ MESAJI 

Ticaret Borsası Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Teke, kurtuluş Savaşı sırasında ülkenin dört 

bir yanında onurlu mücadeleler verildiğini ve bunun neticesinde de şanlı destanlar yazıldığını 

söyledi. 

Borsa Başkanı Teke, 27 Aralık Tarsus’un Düşman İşgalinden Kurtuluş’unun 103. yıldönümü 

dolayısıyla yaptığı açıklamasında “Tüm yurtta olduğu gibi, şanlı tarihimizdeki kahramanlık 

destanlarından birisi de 103 yıl önce yani 27 Aralık’ta Tarsus’ta yazılmıştır. Bu kentin kahraman 

evlatları, sahip oldukları manevi güç ve bağımsızlığa olan inançla büyük bir yiğitlik göstererek 

düşmanı topraklarımızdan çıkarmıştır. Bugün bizler, saygın ve bağımsız bir millet olmanın haklı 

gururunu yaşıyorsak, bunu kahraman ecdadımıza borçluyuz” dedi. 

“27 Aralık bizler için büyük bir gün” diyen Başkan Teke “Bizler kahramanlarımızın yaptığı 

fedakârlıkları asla unutamayız. Bu anlamlı gün birlik ve beraberliğimizi pekiştirerek, milli 

dayanışma ve sevincini bizlere bir kez daha yaşatmaktadır. Tarsus’un isimsiz kahramanlarının 

bundan tam 103 yıl önce yazdığı destan asla unutulamaz. Ne mutlu ki, geçen yüzyılımızın 

başında istiklal mücadelesini zaferle sonuçlandıran aziz milletimiz, bugün de el ele vererek 

istikbal mücadelesini başarıyla sürdürüyor. Ben bu vesileyle, kutsal vatan topraklarımızın her 

bir karışı için kahramanlıkla mücadele vererek milletimiz için göğsünü siper etmiş tüm şehit ve 

gazilerimizi rahmet, minnet ve dualarla yâd ediyor, Cenab-ı Allah'tan milletimize bir daha o 

karanlık günleri yaşatmaması dileği ile Tarsus’un kurtuluş gününü kutluyorum” şeklinde 

sözlerini tamamladı. 

 

 



 

 

 

 


